

DATE: 17 APRIL 2016 (SUNDAY)

MEDIA: SINAR HARIAN – PROGRAM SANTAI DEKATI MASYARAKAT ORANG ASLI – PG.47

Ahad 17 April 2016 • Sinar Harian 47

LENSA SANA - SINI

Program santai dekati masyarakat Orang Asli



Tengku Abdullah, Jasvir (duduk, tiga kiri) dan Datuk Daljit Singh (duduk, tiga kanan) bergambar kenangan bersama ketua-ketua jabatan dan Ahli Pertubuhan Jaringan Cemerlang Masyarakat Bersatu Bentong.

■ AIMAN SADIQ ABDULLAH

BENTONG - Lebih 2,000 orang membahiri Padang Sekolah Kebangsaan (SK) Sungai Dua di Kampung Sungai Dua, di sini bagi menyertai Program Santai Masyarakat Orang Asli Daerah Bentong Bersama Tengku Arif Bendahara Pahang, semalam.

Program yang dinaungi Tengku Arif Bendahara Pahang, Tengku Abdullah Sultan Abu Bakar dengan kerjasama Pertubuhan Jaringan Cemerlang Masyarakat Bersatu Bentong itu dianjurkan bertujuan untuk mengeratkan lagi silaturahim antara kerabat diraja bersama masyarakat Orang Asli.

Antara aktiviti yang dijalankan adalah pertandingan menyumpit, tarik tali, tarik upih kelapa dan juga pertandingan timbang raga.

Selain itu juga, program berkenaan turut mengadakan pameran dari agensi kerajaan seperti Bomba dan Penyelamat, Penjara Bentong dan juga pemeriksaan kesihatan percuma oleh Klinik Kesihatan Bentong. Pada masa sama, ia dapat memberi pendedahan kepada masyarakat



Ketibaan Tengku Abdullah (kiri) disambut mesra penduduk Kampung Sungai Dua.

Orang Asli fungsi-fungsi agensi terbahit selain dapat mengeratkan ukhuwah antara penduduk kampung bersama agensi kerajaan.

Program yang bermula seawal 8 pagi dan berakhir pada 6 petang itu dirasmikan oleh Tengku Abdullah Sultan Abu Bakar.

Turut hadir, Puteri Tengku Abdullah,

Tengku Shaheera Tengku Abdullah, Exco Pelancongan Malaysia, Datuk Daljit Singh Dalliwal, Pengerusi Pertubuhan Jaringan Cemerlang Masyarakat Bersatu Bentong, Datuk Jasvir Singh Ram Singh, Yang Dipertua Majlis Perbandaran Bentong, Mohd Shahid Ismail serta ketua-ketua agensi kerajaan daerah Bentong dan pegawai-pegawai kerajaan.



Anak-anak Orang Asli mengenakan pakaian tradisional mereka yang unik.



Persembahan Sewang daripada murid-murid SK Sungai Dua ternyata menarik perhatian pengunjung.



Antara gelagat peserta yang menyertai pertandingan tarik tali di padang SK Sungai Dua semalam.



Pertandingan tarik upih kelapa antara aktiviti yang menggamatkan suasana program itu.